

Referat NPS bestyrelsesmøde 20.02.18 kl. 17.00 – 20.00

Sted: Personaleværelset på Nørrebro Park Skole.

B = beslutning

O = orientering

D = drøftelse

Punkter	Motivering	Referat
Til stede		Sascha Kalvhøj Larsen Trine Juhler Milan Arno Malinovski, næstformand Peter Josef Wick, formand Jo Mathiesen Claus Brandt Jakobsen Henrik Wilhelmsen, sekretær Thomas Berg Nielsen, dirigent Helle Jørgensen, referent
1. Valg af dirigent	2 min. B	Thomas blev valgt
2. Godkendelse af dagsorden	3 min B	Dagsordenen blev godkendt
3. Godkendelse af referat	2 min B	Referatet fra sidste møde den 23.1.18 blev godkendt.
4. Meddelelser <ul style="list-style-type: none">• Formanden• Elevrepræsentanterne• Medarbejderrepræsentanterne• Ledelsen• Andre	10 min D+B	Medarbejderrepræsentanter: Opfordrede alle til at påvirke politikerne til at indgå en overenskomst. Ledelsen: Skolesekretærerne skal på kursus i god borgerkontakt. Persondataforordningen er vi ved at orientere os om. Gårdmandskorpset ville gerne have Jan overført til andet arbejdssted men iflg. vores aftale i Med skal det være frivilligt og Jan havde ikke lyst til at det skulle være nu. Ledelsen havde en god kvalitets- og supportsamtale med forvaltningen. Vi havde en god dialog og vi får den nødvendige support der hvor det er nødvendigt. Generelt set er vi godt på vej bla. i kraft af arbejdet i handleplanen.

<p>5. Månedens tal</p>	<p>5 min O</p> <ul style="list-style-type: none"> • Elevtal • Forventet regnskabsresultat • Sygefravær <p>Bilag: Udleveres til mødet</p>	<p>Elevtal: 1.2.18 721 stigning på 5 siden sidste måned. Sygefravær: Pr. januar 18, fravær pr. mdr/åtd 1,8 dage pr. fuldtidsansat, måltal 11,2, prognose 17,9. Regnskab: se punkt 10.</p>
<p>6. Valg til SKB</p>	<p>15 min D+B</p> <p>Fremlæggelse og evt. godkendelse af tidsplan.</p> <p>Drøftelse af, om der skal inviteres eksterne medlemmer og i bekræftende fald, hvilke.</p> <p>Bilag: Tidsplan for valg til Skolebestyrelsen</p>	<p>Tidsplanen blev gennemgået. Mødet med interesserede forældre bliver på det ordinære bestyrelsesmøde den 17.4.</p>
<p>7. Digital dannelse</p>	<p>30 min. O+D</p> <p>Orientering om skolens arbejde med digital dannelse og en drøftelse af det videre arbejde, herunder evt. princip for skolens arbejde med digital dannelse.</p>	<p>Henrik orienterede om at vores medievejleder har udsendt et idekatalog om hvordan man kan arbejde med det. Peter foreslog at det gøres meget visuelt som fx Kirsebærhavens Skole og Milan foreslog evt. en fælles platform på hjemmesiden. Aht. det nye Aula , som forventes indført i 2019, bliver arbejdsindsatsen begrænset. Vi talte desuden om synliggørelse på hjemmeside. Forældrene arbejder videre med punktet mhp. et udkast til et princip.</p>
<p>8. Tilbage melding fra kontaktførelsemøde</p>	<p>20 min. D</p> <p>Peter og Jo fortæller om kontaktførelsemødet.</p>	<p>Godt og konstruktivt møde. Begejstring for tilbuddet om Udeskole og det som skolen arbejder med generelt. Stor opbakning til Henrik som deltog. Modtog gode input til princippet for skolehjemssamarbejdet og</p>

		<p>drøftede princippet relevans. Forslag til arbejde for forældrene i bestyrelsen: forældreressourcer, opfølgning på tunnelen, info om årgangsteam/linjefaglærere, fysiske rammer. Forsøget med kortere skoledage blev drøftet inkl. en evaluering. Der deltog ca. 20 forældre, bred repræsentation, mest fra indskolingen og mellemtrinnet men også fra udskolingen.</p>
<p>9. Forslag til nyt princip om skole-hjemsamarbejdet</p>	<p>20 min D</p> <p>Bestyrelsen ønsker at drøfte en evt. beslutning om et nyt princip for skole-hjemsamarbejde på NPS.</p> <p>Bilag: Forslag til nyt princip</p>	<p>Forslaget blev drøftet. Forslaget skal forelægges MED og elevrådet. Teksten deles op i princippet og i retningslinjer. Punktet skal på dagsordenen næste møde. Jo arbejder videre.</p>
<p>10. Budget 2018 og regnskab 2017 (fra årshjulet)</p>	<p>30 min D + B</p> <p>Vi har endnu ikke modtaget regnskabsresultatet for 2017 og kender derfor ikke vores fulde budget.</p> <p>Henrik og Helle gennemgår det vi ved om regnskab 2017 og budget 2018.</p> <p>Derefter drøftelse af og evt. godkendelse af budget 2018.</p> <p>Bilag: Udleveres og gennemgås til mødet</p>	<p>Regnskabet for 2017 og det foreløbige budget for 2018 blev gennemgået og drøftet på baggrund af det uddelte. Henrik kommenterede underskuddet for 2017 som bl.a. skyldes højt sygefravær og ekstra ressourcer i lærerforbrug. Forældrene efterlyste bedre værktøjer til økonomistyringen og der er tillid til at vi har gjort det vi kunne. Alle dispositioner har været velovervejet. Budgettet skal drøftes i MED. Peter laver en kommentar der udsendes til forvaltningen. Ledelsen og MED arbejder videre med budgettet. Bestyrelsen kunne ikke godkende budgettet på det foreliggende grundlag.</p>

<p>11. Status for handlingsplan (Fra årshjulet)</p>	<p>15 min O</p> <p>Henrik præsenterer arbejdet med handlingsplanen.</p> <p>Bilag: Procesplan for handlingsplan</p>	<p>Henrik fortalte om arbejdet i Handlingsplangruppen. Forældreinformationen om handlingsplanen blev rost. Det blev foreslået at informationen blev inddelt mere pr. årgang evt. via forskelligfarvede sider og en intro.</p>
<p>12. Opfølgning på Udeskole</p>	<p>15 min O+D</p> <p>Ledelse og personale orienterer om personalets drøftelse af Udeskole i lyset af Katrine Staffolanis fremlæggelse for personalet.</p> <p>Bilag: Center for Policys beskrivelse af tilbuddet om Udeskole</p>	<p>Kort orientering om punktet. Forslag om at nogen der har prøvet det kommer og fortæller om det. Lærerstaben er bekymret. MED har punktet på dagsordenen i morgen.</p>
<p>11. Evt.</p>	<p>5 min</p>	<p>Intet</p>
<p>12. Lukkede punkter</p>	<p>5 min</p>	<p>Intet</p>